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Hyrpersonal borde också stämpla in och ut

Kostnaden för hyrpersonal har varit och är ett stort problem för nästan alla regioner. I Region
Jönköpings län har vi kunnat se skenande kostnader för hyrpersonal under många år. Det
bidrar till kortsiktighet istället för långsiktighet. Framförallt så äter hyrproblematiken upp
viktiga och nödvändiga satsningar på den fasta personalen vilket i det långa loppet också
drabbar patienterna.

I flera regioner, däribland vår granne Kalmar län, behöver hyrpersonalen stämpla in och ut sig
när man kommer och när man går precis som den ordinarie personalen. Det har bidragit till en
bättre kontroll över situationen och framförallt så har kostnaderna för fuskarbete minskat. Så
vitt jag förstår så behöver inte hyrpersonalen i Region Jönköpings län, vare sig på sjukhusen
eller i primärvården, använda "stämpelklockan" på samma sätt som den ordinarie personalen.

Med anledning av ovanstående ställs följande interpellationsfrågor:

Är det sant att hyrpersonalen i vår region inte behöver stämpla in och ut på samma sätt
som den ordinarie personalen?

Om ja på föregående fråga, är detta något somfien pohtiska ledningen planerar att
åtgärda?
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